



7 November 2025
028/Par/24

Dear Senior School Parents,

May we congratulate the President, H.H. Shaikh Mohamed Bin Zayed Al Nahyan, the Prime Minister H.H. Shaikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum, H.H. Shaikh Hamad Bin Mohamed Al Sharqi, Ruler of Fujairah and Member of the Supreme Council, the Crown Prince HH Shaikh Mohamed Bin Hamad Al Sharqi, the Rulers, members of the government and people of the United Arab Emirates on the Occasion of the Eid Al Etihad on December 2nd 2025.

The school celebration will be on **THURSDAY 20TH NOVEMBER**. The events of the day will consist of a formal assembly, cultural aspects from the UAE and also activities representing many of the other nationalities in the school. **Students will be ready for collection at 1.30 pm** on that day. Should you need your child to stay until the usual finishing time please call Ms Hanan in the school office or place a note in the student planner. We encourage students to come in their national dress, not play outfits, as this is a formal occasion. Students who do not have national dress should come in their usual school uniform.

Part of the experience is students sampling cultures through food, however we are aware of the need to be careful with sharing food at this time, so we are arranging to have mentor lunches with the teacher. We are requesting that food is packaged so we can give students individual portions. They will be allocated sweet or savoury so there is a mix of food. All food should be halal. If you want your child to just eat the lunch sent from home, then please write a note on seesaw or in your child's planner.

Could we please ask for contributions of paper cups, plates and plastic forks, and spoons? If you wish to contribute, then students should take the food to the fishbowl in seniors. at the beginning of school clearly marked with your child's name and class and items needing refrigeration will be placed in one. Would you ensure that Ms Jonine is reminded via the home planner and your child of any food intolerances? Please ensure all containers are marked clearly on the underside with your child's first and family name and class

We aim to make the day as special as possible, and this is a big party day for the students and celebration for the whole school.

Please note in accordance with the current directive the school will be **closed** on **Tuesday 2nd, Wednesday 3rd December** for the Eid Al Etihad celebrations. We will re-open on Thursday 4th December until the last day of term on **Friday 5th December for normal classes**. On the last day of term school will finish as usual at 11.45 am.

Grade 11-12 mock GCE and GCSE examinations start on Wednesday 7th January.

Thank you for your kind attention and if we may be of any assistance, please contact the school office on 09 2221140.

Yours sincerely,


Jan Brettingham Ms
Principal



7 نوفمبر 2025

028/Par/24

السادة أولياء أمور طلاب المرحلة الثانوية المحترمين،

يسرنا أن نتقدم بأسمى آيات التهاني والتبريكات إلى صاحب السمو الشيخ/ محمد بن زايد آل نهيان، رئيس الدولة حفظه الله، وصاحب السمو الشيخ/ محمد بن راشد آل مكتوم، نائب رئيس الدولة، رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي، وصاحب السمو الشيخ/ حمد بن محمد الشرقي حاكم إمارة الفجيرة، عضو المجلس الأعلى لحكام الإمارات، وولي عهده صاحب السمو الشيخ/ محمد بن حمد بن محمد الشرقي، وإلى أصحاب السمو أعضاء المجلس الأعلى لحكام الإمارات، وأصحاب السمو أولياء العهود حفظهم الله جميعاً، ولأفراد دولة الإمارات العربية المتحدة كافة حكومةً وشعباً، بمناسبة عيد الاتحاد لدولة الإمارات العربية المتحدة الموافق يوم 2 من ديسمبر 2025.

يسرنا إعلامكم بأن احتفال المدرسة بهذه المناسبة الميمونة سيُقام يوم الخميس الموافق 20 نوفمبر. ستضم الاحتفالات في ذلك اليوم مختلف الأنشطة الثقافية التي تُعبر عن تراث دولة الإمارات العربية المتحدة، بالإضافة إلى فعاليات تُمثل مختلف الجنسيات الموجودة في المدرسة. وسيكون موعد انصراف الطلاب في تمام الساعة 1:30 ظهرًا في ذلك اليوم. وإذا رغبتكم ببقاء أبنائكم حتى موعد الانصراف المعتاد، يرجى الاتصال بالسيدة حنان بمكتب المدرسة أو كتابة ملاحظة في دفتر المتابعة المنزلية (مفكرة الطالب)، نحن نشجع حضور الطلاب في ذلك اليوم بالزي الوطني و ليس بزي تنكرّي حيث أنها مناسبة رسمية. أما الطلاب الذين لا يتوافر لديهم الزي الوطني، فيُرجى حضورهم بالزي المدرسي المعتاد.

يُعد الطعام الشعبيّ من أحد الوسائل لعرض ثقافة كل بلد، ومع ذلك فإننا ندرك الحاجة إلى مراعاة معايير السلامة عند مشاركة الطعام في هذا الوقت، لذلك نحن نرتب لتنظيم وجبات صقيّة بإشراف المعلمين، يُرجى تغليف الطعام في حصص صغيرة حتى تتمكن من إعطاء كل طالب بالصف نصيبًا منها، سيُحدد المعلم نوع الطعام الخاص بهم حتى يكون هناك مزيج من ألوان الطعام المختلفة، يجب أن يكون الطعام حلالاً، إذا رغبتم أن يأكل أبنائكم فقط طعامهم المُعد في البيت يُرجى كتابة ملاحظة في مفكرة الطالب أو على تطبيق السيسو.

يُرجى من سيادتكم المساهمة في إحضار أكواب ورقية، أطباق ورقية، ملاعق، شوك، وسكاكين بلاستيكية. وإذا رغبتم في المشاركة يُرجى من الطالب تسليم الأطعمة في منطقة (Fishbowl) في مبنى المرحلة الثانوية في بداية اليوم الدراسي، مع كتابة اسم الطالب وصفه الدراسي على الأغراض وسيتم تخزين الأطعمة التي تحتاج إلى تبريد في الأماكن المُخصصة لذلك، نرجو كذلك إبلاغ السيدة جونين إذا كان لدى ابنكم / ابنتكم أي حساسية تجاه طعام معين عن طريق مفكرة الطالب أو من خلال الطالب نفسه، ويُرجى التأكد من كتابة اسم الطالب الكامل وصفه الدراسي أسفل الأغراض بوضوح.

نسعى لجعل الاحتفال بهذه المناسبة مليئًا بالفرح ومميزًا بالقدر الذي يعكس أهميتها، فهو يوم احتفال كبير لجميع أفراد المدرسة.

ونودّ لفت انتباهكم إلى أنه وفقًا لتوجيهات الحكومة، ستكون عطلة المدرسة يومي الثلاثاء 2 ديسمبر والأربعاء 3 ديسمبر بمناسبة عيد الاتحاد. وستُستأنف الدراسة يوم الخميس 4 ديسمبر حتى نهاية الفصل الدراسي يوم الجمعة 5 ديسمبر، حيث سينتهي الدوام في ذلك اليوم كالمعتاد في الساعة 11:45 صباحًا. كما نودّ لفت انتباهكم إلى أن الامتحانات التجريبية (Mock Examinations) للصفين الحادي عشر والثاني عشر (GCE و GCSE) ستبدأ يوم الأربعاء الموافق 7 يناير.

نشكر لسيادتكم حسن تعاونكم معنا في هذا الشأن، وفي حال وجود أي استفسار أو حاجة للمساعدة، يُرجى التواصل مع السيدة /حنان بمكتب المدرسة على الرقم 09 2221140

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

السيدة/ جان برتينجهام